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Susteren, 10 februari 2019 

 

Notulen vergadering 6 februari 2019 
 
Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, gehouden in OBS “De Springdonk” op woensdag 
6 februari 2019. 
 

Aanwezig. (Zie bijlage 1) 
Van het bestuur:  John Schulpen, Armand Gielen, André Gerhards, Peter Feijen, Maria Gijzels en Ton Ory. 
Ondersteunende leden: Jac van de Winkel. 
Gastspreker: Karin Kamps (Menswel) 
 

Afwezig.  
Ondersteunende leden: Pierre Wagemans, Jan Cremers, Jan Baar en Clarence Pielaat. 
  

1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda. 
John Schulpen opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen welkom.  
 

A. Mededelingen. 
Ton Ory deelt mee dat Pierre Wagemans, Clarence Pielaat, Jan Baar en Jan Cremers zijn afgemeld. 
John deelt mee dat, na de standaard agenda items, het agenda item “Voortgang Ontwikkelingen Sociaal Domein” 
eerst aan de orde komt, zodat gastspreker Karin Kamps na behandeling van dit thema kan vertrekken. 
 

B. Vaststellen agenda. 
Armand wil met Maria Gijzels onder punt 5.B.1) de verkeersproblemen rond de Amelbergahof ter sprake brengen. Die 
wens wordt ingewilligd. De toegestuurde agenda wordt voor de rest vastgesteld en dient als leidraad voor de 
vergadering. 
 

C. Beoordeling nieuwe website. 
Rond 27 januari heeft Armand Gielen, als webmaster, de nieuwe website van de Dorpsraad Susteren gelanceerd. Op 
hetzelfde moment is de lancering ook in de lokale pers gepubliceerd. Vooraf werden alle bestuurs- en ondersteunende 
leden gevraagd om commentaar c.q. aanvulling e.d. De website werd opgestart om het verspreidings-gat, dat was 
ontstaan na het wegvallen van de website Susteren.Nu, op te vullen. Met Armand is besloten om de website primair 
voor dat doel te gebruiken en het niet als uitgebreid nieuwsplatform te gebruiken. Wel wordt informatie, zover die 
niet uitgebreid in notulen aan de orde komt, onder het thema “Nieuws – projecten” opgenomen. 
De website blijft dynamisch zodat naar behoefte aanvullingen met Armand besproken en ingebouwd kunnen worden, 
maar moeten geen te zware belasting voor hem gaan vormen. 
 

2. Notulen voorgaande vergaderingen. 
De notulen van 9 januari 2019 worden doorgenomen. De notulen worden geaccordeerd en door John en Ton geparafeerd.  
 

3. Ingekomen en verzonden post/mails. 
De correspondentielijst (zie bijlage 3) vanaf 1 jan. t/m 4 feb. 2019 is toegestuurd. Op de lijst staan de discussie over het 
viaduct “Gebroek”, de verwikkelingen rond de website-lancering, het bestuurs-overzicht van de KvK en de e-mails over 
incorrecte facturen van CROW voor Kennismodules. 
 

4. Financiën. 
A. Financieel overzicht t/m 6 feb 2019.  
In de afgelopen periode zijn de kosten voor de bankrekening, de contributie voor 1 maand Kennismodule Fietsverkeer 
voor CROW en de storting van de gemeentelijke subsidie voor 2019 geboekt. Batig saldo: 1.487,92 
 

B. Resultaat Kascontrole 2018. 
Door Jac van de Winkel en Armand Gielen is na afloop van de laatste DR-vergadering (9 jan. 2019) de kascontrole 
uitgevoerd. Armand Gielen stelt nu dat er geen afwijkingen zijn geconstateerd en dat de boekhouding op orde was. 
Daarna heeft hij met Jac de Verklaring Kascontrolecommissie 2018 samengesteld en ondertekend. Daarbij stelden zij 
voor om het bestuur voor het gevoerde beleid in 2018 te déchargeren. 
 

C. Decharge van het bestuur. 
Met het voorstel tot décharge door de controlecommissie gaan de aanwezigen akkoord. Waarvan akte. 
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5. Voortgang Ontwikkelingen Sociaal Domein. 
Karin Kamps is op uitnodiging van bestuurslid André Gerhards vanavond aanwezig om ons te laten delen in de initiatieven 
die er momenteel ontwikkeld worden in café Bie Alois als ook in de Harmoniezaal. Zij deed dit omdat er allerlei geruchten 
circuleerden over vrijwilligersinitiatieven ter bestrijding van eenzaamheid onder senioren en het bundelen van hobby-
activiteiten op centrale plekken. 
Wat begon tijdens een ontmoeting van vrijwilligers tijdens de “Voedselbos”-brigade is intussen uitgegroeid tot een 
veelzijdig palet aan activiteiten. 
Zo is er een groep “Wereldvrouwen”, vanuit allerlei windrichtingen, die iets willen betekenen voor de Susterse 
gemeenschap. Zij komen tijdens een “koffierondje” om de 2 weken op woensdag van 10 – 12 uur in de Harmoniezaal bij 
elkaar om ervaringen uit te wisselen. Daarnaast hebben zij op verzoek van Basisschool (BS) De Springdonk een spreekuur 
ingericht op de school om allochtone ouders meer bij de school te betrekken. 
Daarnaast is er op woensdag van 10 – 12 uur een Breicafé van 10 á 12 dames. Verder is er gelijktijdig tot 11:30 uur een 
conversatiegroep “Samenspraak” actief in D’n Hook om de Nederlandse spreektaal bij te brengen. 
N.a.v. ideeën van het Smaakcentrum Cuijk / Boxmeer en i.s.m. studenten van de Hogere Hotel School (HHS) zijn er 
haalbaarheidsonderzoeken gedaan naar activiteiten op het gebied van voeding voor specifieke groepen. 
Daaruit zijn ontstaan het: 

- samen ontbijten op 13 feb., 13 mrt., 8 mei  en 12 juni van 9.00 - 9.30 uur dat geregeld wordt via Gisela Verstrepen, 
mobiel 06 5708 0504 of v.gisje@ziggo.nl. Kosten € 2,50 

- samen koken, samen eten voor alleenstaanden op 20 feb., 20 mrt., 15 mei, 19 juni van 15:30 – 19:00 uur. 
Opgeven hiervoor kan aan Gisela Verstrepen, mobiel 06 5708 0504 of v.gisje@ziggo.nl. Kosten € 7,50 

- geven van kooklessen aan alle groepen van OBS De Springdonk. De 11 groepen krijgen ieder 3 lessen in de keuken 
van café Bie Alois aan de Oude Rijksweg Noord. 

- Plannen voor een “Smikkelcafé”, gelijk aan het initiatief in Echt, waar één keer per maand een buitenlandse gast-
kok een driegangen menu bereidt. 

Karin stelt vast dat e.e.a. veel werk vraagt en daarnaast ontzettend veel vrijwilligers vergt. Vandaar dat op veel platformen 
gezocht wordt naar helpende handen, zoals de Facebookpagina “Susteren Bruist”. 
Zij vraagt de aanwezigen om vooral aan mond-tot-mondreclame te werken om de initiatieven onder de aandacht te 
brengen. Zij is zelf bereikbaar onder mobielnummer 06 3191 3463. 
 

6. Gebiedsvisie Susteren Plus. 
A. Centrumplan. 

1) Stand van zaken. 
Op de Plint wordt door Steengoed BV. een 7-tal appartementen gerealiseerd. De voorziene dag-winkels zijn uit 
de plannen geschrapt om onnodige winkelleegstand te voorkomen. Er staan nog een aantal dag-winkels gepland 
op het Wigibaldplein waarbij de vraagt rijst of die ooit langdurig verhuurd kunnen worden. 
Voor de overzijde (naast het voormalige Expert-pand) zijn nog geen nieuwe plannen bekend. 
 

B. Werkgroep (WG) Verkeer: 
1) Wijziging buslijnen 60 & 61 door Echt eind 2019. 

 Hoewel deze buslijnen Susteren niet aandoen vond Ton het wel zinvol om deze wijzigingen onder de aandacht 
te brengen. Lijn 61 gaat niet meer door het centrum maar volgt de route over de Peijerstraat tot aan het station. 

 

2) Verbreding A-2, Buurtenplatform. 
a) Stand van zaken; 
Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen.  
 

b) Viaduct Gebroek; 
Er was geregeld e-mailverkeer over de stellingname van het Buurtenplatform A2VK t.a.v. de herbouw van het 
viaduct Gebroek. Daarbij ging het om de afsluiting van dit kunstwerk voor gemotoriseerd verkeer, hetgeen 
een risico in zou houden voor de bereikbaarheid voor hulpdiensten bij calamiteiten. Ook zou het bij de 
besluitvorming hierover ontbreken aan een breed draagvlak. E.e.a. werd middels e-mails reeds weerlegd door 
Pierre Wagemans en Ton als deelnemers voor de DR aan het Buurtenplatform. 
 

c) Parkeerproblemen Amelbergahof / Abdijlaan e.o. 
Zowel Armand Gielen als ook Maria Gijzels brengen dit probleem wederom aan de orde. Door incorrect 
parkeergedrag t.h.v. het kruispunt Molenveldweg / Abdijlaan voor de Kapittelhof en de afsluiting van de 
Relindisstraat ontstaat soms een “rattenval”-probleem. Door het foutief parkeren ontstaat een 
wegvernauwing waardoor gevaarlijke en soms onmogelijke verkeersdoorstromingsproblemen ontstaan. 
Wegens het ontbreken van geregelde handhaving slijt een foutief parkeergedrag in waardoor dit probleem 

mailto:v.gisje@ziggo.nl
mailto:v.gisje@ziggo.nl
http://www.echt-susteren.nl/index.php?mediumid=9&simaction=content&pagid=1415&preview=1&stukid=102815&previewcode=e814168a781d67488e8ace36e58aa87d
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slechts verergerd. Er zijn verschillende oplossingsscenario’s voorhanden, zoals parkeerverboden, enkelzijdig 
parkeren en het verbieden van parkeren door personeel van Zuyderland (Vastrada) op de P-plaats van het 
Kapittelhof. Maar daarbij is goed overleg noodzakelijk tussen de verschillende betrokken partijen, waaronder 
Zuyderland, Zo Wonen, de gemeente en tot slot de bewoners. De vergadering stelt voor om de 
verkeersdeskundige van de gemeente, dhr. Verhaegh, nogmaals op de hoogte te stellen van de problematiek 
die speelt en hem met de betrokken partijen een overleg te organiseren om calamiteiten, zoals 
onbereikbaarheid voor de hulpdiensten, te vermijden. 
 

c) Carnavalsstoet. 
Peter Feijen deelt mee dat de carnavalsstoet van praalwagens een uitgebreidere route dan normaal volgt 
door de kern van Susteren. Er moet dus rekening worden gehouden met meer afsluitingen. 
 

d) Zwaar verkeer Heerenstraatje. 
Volgens Maria en André Gerhards wordt er binnenkort gestart met het grootschalig afgraven van kalkmoeras 
in het IJzeren Bos. Het zware verkeer, dat voor de afvoer van deze grond wordt ingezet, kan tot gevaarlijke 
situaties voor fietsers, rolstoelers en scootmobielen lijden die geen mogelijkheid tot uitwijken hebben 
vanwege de, naast de weg gelegen, greppels. Zij vragen of er voorzien is in omleidingsroutes c.q. 
verkeersregelaars om deze gevaarlijke situaties te vermijden. Ton zegt toe dit aan te kaarten bij de 
verkeersdeskundige van de gemeente, dhr. Verhaegh. 

 

3) Ontwikkelingen VDL/Nedcar. 
a) Stand van zaken; 
Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 
 

4) Mobiliteitsplan Provincie. 
Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden.  
 

7. Voortgang Armand’s “Tunnelvisie”. 
A. Stand van zaken (Stavaza). 
Armand deelt mee dat de Werkgroep (WG) nog steeds wacht op een formeel antwoord op de e-mail van 23 jan. 2019 
aan de wethouders aangaande financiële ondersteuning van de werkzaamheden. Op bestuurlijk niveau zou dit thema 
voorgelegd worden aan de provincie op 11 of 18 dec. 2018. Het kan zijn dat vanwege interne besluitvorming op de 
provincie een antwoord op de vraag nog een tijdje uitblijft. Ton stuurt een herinneringsmail als follow-up van de e-
mail van 23 jan. 2019. 
 

B. Voortgang. 
Bij gebrek aan financiële ondersteuning door welke partij dan ook, stopt het project. 

 

8. Voortgang Burgerinitiatieven Duurzaamheid. 
A. Stand van zaken. 
Jac van de Winkel meldt, vanuit de Werkgroep (WG) Besparing & Opwek van de Energiecoöperatie Echt-Susteren, dat 
er energiecoaches in opleiding zijn. Verder heeft hij vanuit de Energiecoöperatie zelf geen verder nieuws ontvangen. 
Wel verscheen er een artikel in ’t Waekblaad, Week 06, op de gemeentepagina waarin de inwoners werden  
opgeroepen om mee te denken over zon- en windenergie, terwijl de DR een aparte e-mail hiervoor ontving. Tijdens 
een snelcursus en meedenksessie, op maandag 25 feb. van 19:00 – 22:00 uur in het Cultuurhuis Edith Stein aan de 
Plats 1 in Echt, wordt uiteengezet hoe de plannen van de gemeente om in 2040 energieneutraal te worden eruitzien 
en mag er meegedacht worden over de beste locaties om zonnepanelen en windmolens te plaatsen. 
Op maandag 11 maart wordt in de raadzaal samen met z.g. stakeholders, zoals de DR, het keuzepakket voor zon- en 
windenergie verder uitgediept. De DR benoemt Jac als een vertegenwoordiger van de DR bij deze sessies. 
 

Tijdens de vergadering komt naar voren dat een flink aantal deelnemers problemen heeft met de voortvarendheid 
van de gemeente. Zij vinden dat de gemeente te ver voor de troepen uitloopt, kennelijk weinig oog heeft voor 
noodzakelijke Europese regelgeving en alternatieven, zoals waterstofenergie bv., en meer in een breder verband zou 
moeten opereren. Op de voorgestelde wijze heeft de lokale uitwerking het effect van een druppel op een gloeiende 
plaat. En dat lijkt de groep weinig zinvol en slechts (te) extreem belastend voor de burgers. 
 

B. Voortgang. 
Jac geeft aan dat hij op beide avonden aanwezig is, de DR representeert en het standpunt van de DR daar deelt. 

 

9. Things_to_Do_Lijst versie V29_10_03_2018 
Jac stelt voor om de huidige versie van deze lijst te ijken aan de hand van het Gemeentelijk Verkeers- en Vervoersplan 
(GVVP). Ton is bereid dit te doen, maar stelt voor te wachten totdat het Centrumplan, inclusief de Plint, voltooid is. In de 
tussentijd kunnen weggebruikers ook iets meer wennen aan de “nieuwe” situatie op het Willibrordusplein. 
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10. Rondvraag. 
Ton Ory:  Deelt de voortgang van de WG in de Mehre met de aanwezigen aan de hand van een, per e-mail 
toegezonden, kort verslag van Jan Baar. Het verslag is tevens opgenomen onder “Nieuws & Projecten” op de website. 
Op 13 maart tijdens de Boomfeestdag worden er om 11:00 uur door groep 5 van de basisscholen bomen en struiken in 
de Mehre geplant. Op 13 feb. a.s. om 19:00 uur is er een openbare bijeenkomst van de WG in Vastrada.  
 

Maria Gijzels: Deelt mee dat de Klankbordgroep Cultuur is vervangen door de Stichting Kunst- en Cultuurraad en 
waarvoor zij thans ad interim als ambtelijk secretaris fungeert. 
 

11. Sluiting. 
John sluit de vergadering met dank voor ieders inbreng om 21:10 uur.  
De volgende vergadering vindt plaats in OBS de Springdonk op woensdag 13 maart 2019 om 19:30 uur.  
 
 
 
 
 
 
Bijlagen: 3 
1. Presentielijst vergadering 6 februari 2019 
2. Agenda 6 februari 2019 
3. Correspondentielijst 1 jan. t/m 4 febr. 2019. 
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Bijlage 2 

Openbare plenaire vergadering  112 
OBS De Springdonk, Schoutlaan 2, Susteren op woensdag 6 februari 2019, 19:30 uur 

 Agenda  

1. Opening.  

A. Mededelingen; 

B. Vaststellen agenda; 

C. Beoordeling nieuwe website. 
 

2. Notulen. 

Vaststellen concept notulen vergadering 9 januari 2019.     
   

3. Ingekomen en verzonden post / e-mails:  

A. Overzichtslijst poststukken 1 jan. t/m 4 feb. 2019; 
 

4. Financiën:  
A. Financieel overzicht t/m 6 feb. 2019; 

B. Resultaat Kascontrole 2018; 

C. Décharge van het bestuur. 
 

5. Voortgang Ontwikkelingen Sociaal Domein. 

A. Overleg André met Karin Kamps; 

B. Voortgang. 
 

6. Gebiedsvisie Susteren Plus. 

A. Centrumplan:  

1) Plint. 
 

B. Werkgroep (WG) Verkeer: 

1) Wijziging buslijnen 60 & 61 door Echt. 
 

2) Verbreding A-2, Buurtenplatform: 

a) Stand van zaken; 

b) Viaduct Gebroek; 

c) Voortgang. 
 

3) Ontwikkelingen VDL/NedCar; 

a) Stand van zaken; 

b) Voortgang. 
 

4) Mobiliteitsplan Provincie. 

Ontwikkelingen rond het Onderliggend Wegennet (OWN). 
 

7. Voortgang WG “Tunnelvisie”. 

A. Uitkomst onderzoek gemeente cofinanciering; 

B. Voortgang. 
 

8. Voortgang Burgerinitiatieven Duurzaamheid. 

A. Stand van Zaken; 

B. Voortgang. 
 

9. Nieuwe Things_to_Do_Lijst lijst, versie V30_29_11_2018. 
 

10. Rondvraag.             
 

11. Sluiting.  
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Bijlage 3 

CORRESPONDENTIELIJST  1 JAN. T/M 4 FEB. 2019 
 

1. Op 14 & 15 januari uitgebreide e-mail discussie over de herbouw van het Gebroek-
viaduct. 

 
2. Op 18 januari 2019 per e-mail ontvangen van de vervoersdeskundige van de gemeente, 

dhr. Walraven, de wijzigingen in de routes van buslijnen 60 & 61 in 2020.  Op 21 januari 
de kaarten ter info en commentaar toegestuurd aan de frequente deelnemers aan de 
DR-vergaderingen. 

 
3. Op 23 januari per e-mail van Thijs Wetemans, raadslid Groen Links, vragen t.a.v. de 

verkeerssituatie op het Willibrordusplein als ook de herbouw van het viaduct Gebroek. 
 

4. Op 23 januari per post ontvangen van de KvK het inschrijvingsbericht voor Armand 
Gielen. 

 
5. Op 23 januari opgehaald via Internet vanaf de KvK het overzicht van het bestuur per 23 

januari om te verifiëren of Martin Denis ook correct uitgeschreven was.  
 

6. Op 24 januari per e-mail ontvangen van Burgerkracht Nieuwsbrief #24. Deze 
doorgestuurd aan Maria, Jan, Peter en Marlène. 

 
7. In de periode van 17 t/m 25 januari per e-mail de invitatie tot beoordeling van de 

nieuwe website van de DR uitgestuurd naar de frequente deelnemers aan de DR-
vergaderingen. Van John, Jac en Pierre reacties hierop ontvangen. 

 
8. Op 26 januari per post ontvangen van CROW de factuur voor de verlenging van de 

jaarlicentie van het kennismodule Fietsverkeer met ASVV. 
 

9. Op 27 januari per e-mail de lancering van de website en het verzoek om toestemming 
in het kader van de AVG verstuurd aan de bestuurs- en ondersteunende leden. 

 
10. Op 27 januari per e-mail de klantenservice van CROW gewezen op de opzegging van 

het kennismodule Fietsverkeer met ASVV op 6 juni 2018.  
 

11. Op 28 januari ontvangen per e-mail van CROW de bevestiging dat de factuur 
abusievelijk verstuurd was. 

 
12. Op 27 januari per e-mail de vragen van Thijs Wetemans van 23 januari beantwoord. 

 
13. Op 28 januari per e-mail ontvangen van Jac vd Winkel zijn visie op de herbouw van het 

Gebroek viaduct. 
 

14. Op 28 januari per e-mail ontvangen van Jan Baar zijn afzegging voor de DR-vergadering 
van 6 feb. en een korte stand van zaken over de voortgang van het park in de Mehre. 

 



 

 

8 

 

15. Op 28 januari per e-mail de uitnodiging en agenda voor de DR-vergadering van 6 feb. 
2019 uitgestuurd aan de bestuurs- en ondersteunende leden. 

 
16. Op 28 januari per e-mail ontvangen van de VKKL de januari 2019 Nieuwsbrief. Deze 

gedeeld met de bestuurs- en ondersteunende leden. 
 

17. Op 30 januari vindt de publicatie van de lancering van de DR-website plaats in ’t 
Waekblaad en op de Gilsing website. 

 
18. Op 30 januari per e-mail ontvangen van de gemeente, afd. Beleidsontwikkeling 

Coördinator Duurzaamheid, de oproep tot deelname aan de infoavonden voor burgers 
op 25 feb. en voor stakeholders op 11 mrt. Het bericht gedeeld met het bestuur en Jac 
vd Winkel. 

 
19. Op 2 februari per e-mail ontvangen van CROW de restfactuur voor het Kennismodule 

Fietsverkeer voor de maand dec. 2018. Betaling op 2 feb. verricht. 
 

20. Op 4 februari per e-mail ontvangen van CROW de bevestiging dat er geen betaalde 
abonnementen meer lopen. John Schulpen hiervan verwittigd per e-mail. 

 
21. Op 4 februari per e-mail het correspondentieoverzicht vanaf 1 jan. 2019 voor de DR-

vergadering van 6 feb. 2019 uitgestuurd aan de frequente deelnemers aan de DR-
vergaderingen. 

 


